

yes, me to 'Miami Beach Police Department

<https://twitter.com/HametnerUwe/status/1326995527691612161?s=20>

ff

Delivered

13 Nov 2020



Good Morning Mr Hametmer

We provided you original with written copies of the reservation terms and cost as you made it thru Booking.com plus copy of your registration showing the same amount.

You kept stating there is fraud going and escalating this matter posting false assertions of our property on Twitter and with the Miami Beach PD, so we sadly going to request to leave the premises by 1 PM today 11/13/2020.

We also unfortunately need to inform you as you chose to follow this path all agreements we try to reach with you are now on void and null and no refund of any kind will be made.

I will appreciate you prepare your belongings and vacate your room as per the communicated time.

Thank you

Jose A.  
Reservations Manager

Guten Morgen Herr Hametmer

Wir haben Ihnen das Original mit schriftlichen Kopien der Reservierungsbedingungen und -kosten über Booking.com sowie einer Kopie Ihrer Registrierung in gleicher Höhe zur Verfügung gestellt.

Da Sie immer wieder Ansprüche geltend machen, gibt es Betrug, und Sie haben sich dafür entschieden, diesen durch die Veröffentlichung falscher Ansprüche auf unser Eigentum auf Twitter und der Miami Beach PD zu eskalieren. Daher werden wir Sie heute, am 13. November 2020, leider bitten, die Räumlichkeiten zu verlassen um 1 Uhr

Leider müssen wir Sie auch darüber informieren, dass alle Vereinbarungen, die wir mit Ihnen treffen möchten, ungültig sind und keinerlei Rückerstattungen vorgenommen werden.

Ich werde es zu schätzen wissen, dass Sie Ihre Sachen vorbereiten und den Platz, den Sie einnehmen, gemäß der angegebenen Zeit räumen.

Danke vielmals

Jose A.  
Reservierungsmanager

Your confirmed booking at Sou

Leisure trip

- Mark as business trip



Coronavirus (COVID-19) update

We understand you may have concerns about your trip booking.

Contact property

1411 Collins Avenue  
Miami Beach  
FL 33139  
United States

Show map

Email property

Got a question?

Contact the property for any questions or special requests.

Message property

Price  
28 nights  
€ 1,2  
US\$1,4

Looks like you already checked in! That means it's no longer the pr

Everything your trip needs, all i



Book an airport taxi

Pick up from (change)



Rent a car

Hundreds of cars and 24/7 customer service